

MAISON COMMON

MA

MAISON COMMON



ROCK & ROMANCE  
LOOKBOOK

MAISON COMMON



ROCK & ROMANCE  
LOOKBOOK



# ROCK & ROMANCE

FALL/WINTER 2025

## ROCK & ROMANCE

Paparazzi haben Sie mit ihrem Freundinnen-Squad spät in der Nacht auf dem Weg aus dem Club fotografiert? Dementieren Sie nichts. Auch wenn ihr Gesicht hinter der vorgehaltenen Hand nicht erkennbar ist, ihr im gleißenden Blitzlicht auffallender MAISON COMMON Crazy Happy Luxury Oversize Teddy-mantel Tributes macht Sie unter Tausenden erkennbar.

## DANCING IS THE PERFECT WINTER SPORT

Nicht Krisenmanagement ist gefragt, sondern ein Statement! Präsentieren Sie sich am nächsten Morgen zum großen Meeting in einem quintessentiell exzentrisch-luxuriösen MAISON COMMON Look. Der Hosenanzug aus Tartan-Karo, Bikerhose mit roten Kordelverschluss und die forever Blazerjacke mit den Flowerkaro-Applikationen an den Ärmeln, spricht nicht nur in der Kombo mit unserem Bowie Collector-Shirt Bände für Sie. Oder dieses Ensemble. Hose und Bluse im exklusiven Multivitamin-farbigen Heavenly Starry Night Print: frech und romantisch, ihr weibliches und soft autoritäres Power-Manifesto.

## SHE COMES IN COLOURS EVERYWHERE

Drama Pink, Baby-Darling Blue und Lederschwarz sind Lieblingstöne des nächsten MAISON COMMON Winters. Mrs.Commons Happy Luxury Farbtherapie für die Saison der langen Nächte. Schüchtern daherkommen ist keine Option. Romanze 2025: Machen Sie den Drama Pink Totallook - Bluse mit dem plissierten Jabot-Kragen x Schlaufen-Plisseerock - zu einem Basic.

## MODERN LOVE SELF THERAPIE

Unsere ikonischen Röcke sind da, um Ihren schönsten Elan tanzend zu begleiten. Welches ist ihr MAISON COMMON Rock-Star der Saison? Der Schmeichelhafte in Checker-Mousseline mit luxuriöser Flowergirlanden-Layer? Der Mini-Skirt aus aufwändig gearbeiteter Lederspitze? Der Midirock mit den enthusiastisch großen Frühlingsboten-Flowers auf hellblau?

Hüllen Sie sich ein in einzigartige Comfort-Pieces. Etwa in den mit den gleichen Blumen handbestickten Sweater. Oder die neuen Interpretationen der MAISON COMMON Tweed Jacke: XL-Hahnentritt, Denim Patchwork oder die mit den Borten in Pink. Happy Luxury Tailoring, Lieblingsstücke, die mit ihnen in jeder Situation Haltung bewahren. Businesswear-Booster von 8 a.m. bis zum Morgengrauen, edgy und zuverlässig.

## I'M EVERY WOMAN

Remastern Sie für die nächste lange Nacht auf dem Dancefloor alles: Erlegen Sie dem Charme der schwarzen, kurzärmeligen und taillierten Gürtel-Jacke, perfekt mit der weißen Amazing Flower Bluse und dem grauen Plisseerock. Stilbruch ist ihre Freiheit und der Schlüssel zur MAISON COMMON Garderobe. Gerade so als hätte Audrey Hepburn den Chaka Khan Song "I'm Every Woman" interpretiert. Unwiderstehlich, Rock & Romance!

Rieke Common

## ROCK & ROMANCE

Were you photographed by paparazzi with your girl squad late at night, leaving the club? Don't deny it. Even if your face is hidden behind your hand, the striking MAISON COMMON Crazy Happy Luxury Oversized Teddy Coat Tributes, gleaming under the camera flash, makes you unmistakable in a crowd of thousands.

## DANCING IS THE PERFECT WINTER SPORT

This isn't the time for damage control; it's time to make a statement! Show up the next morning at your big meeting in an unapologetically eccentric and luxurious MAISON COMMON look. The tartan plaid pantsuit, biker trousers with bold red cord closures, and the timeless blazer with floral flames appliqués on the sleeves paired with our Bowie collector Shirt will speak volumes for you. Or perhaps the ensemble of trousers and a blouse in our exclusive multivitamin-colored Heavenly Starry Night print: bold meets romantic, a softly feminine yet confidently authoritative Power Manifesto.

## SHE COMES IN COLORS EVERYWHERE

Drama Pink, Darling Baby Blue, and Leather Black dominate next winter's MAISON COMMON collection. Mrs. Commons Happy Luxury color therapy is made to illuminate the season of long nights and parties. Playing it shy? Not an option. Romance 2025 is all about boldness: make the Drama Pink total look—featuring a blouse with a pleated jabot collar paired with a looped pleated skirt—your new go-to basic.

## MODERN LOVE, SELF-THERAPY

Our iconic skirts are designed to accompany your most radiant moments with a playful elegance. Which MAISON COMMON skirt will steal your heart this season? The flattering checkerboard chiffon skirt adorned with luxurious floral garlands? The intricately crafted leather lace mini? Or the midi skirt with oversized spring-inspired florals set against a pale blue backdrop?

Wrap yourself in unique comfort pieces, like our hand-embroidered sweaters featuring the same floral motifs. Don't miss the new takes on the classic MAISON COMMON tweed jacket: think XL houndstooth, denim patchwork, or trims in vibrant pink. These Happy Luxury Tailoring favorites will keep you poised and confident in every situation. Businesswear gets a stylish boost, taking you seamlessly from 8 a.m. to dawn – edgy yet reliable.

## I'M EVERY WOMAN

Completely remaster your wardrobe for the next long night on the dance floor. Surrender to the charm of the black short-sleeved, cinched-waist belted jacket, paired perfectly with the white Amazing Flower blouse and gray pleated skirt. Mixing styles is the secret to the MAISON COMMON wardrobe. Imagine Chaka Khan's "I'm Every Woman" as if sung by Audrey Hepburn – choose elegance with an irresistible playful twist. Embrace Rock & Romance.

Rieke Common











































































































































MAISON COMMON  
LEOPOLDSTRASSE 256  
80807 MÜNCHEN  
TELEFON 089 35 81 81 06  
TELEFAX 089 35 81 81 10



[MAISONCOMMON.COM](http://MAISONCOMMON.COM)

PHOTOS **FLORIAN DEVENTER**  
PHOTO ASS. **KEYSAN GÜNDÜZ**  
STYLING/ART DIRECTION **COREN POLLOK**  
MAKE UP/HAIR **JULIA KOOP**  
GRAPHIC DESIGN **ANNA MIGLIONICO**  
TITLE **JOHANNES HEPP**



COMMON



MAISONCOMMON.COM